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Zrvracam sig z proSbq o naprawg nawierzchni ulicy Rybnickiei na odcinku
od rozrvidlenia z ulicq Spokoinq. Nawrerzchnia ulicy utrudnia hez.pieczn4 jazdq,gdy2 na calej
jej dlugo3cijest bardzo duia iloSc dziur o du2ej gigbokofci. W obrgbie drogi sq takie odcinki.
ktore uniemozliwiaj4 przejazd i trzeba zieadrac na przydroitny pas ziemi bgd4cej polem
uprawnlTn.
Ubytki w nawierzchni byly niedalekiej pzeszloSci zasypywane frezowin4, jednak ten spos6b

.;est bardzo nietrwaly i po kilku miesi4cach nawierzchnia ponorvnie wymaga napraw,v.
W zwi4zku z powvzszym majqc na uwadze bezpieczenstrvo uZytkownik6w drogi,
a tak2e naklady pracy pracownikow sluzb miejskich i zrviqzane z tym koszty proszg
o wyloZenie trwatej tzw. nakladki asfaltowej, kt6ra bgdzie siutyla mieszkancom przez dluxzy
okres czasu.
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